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Aan het college van burgemeester en wethouders van Helmond, 
 
Tijdens een van mijn reguliere bezoeken aan het verkooppunt van Fruitteler Jurrius aan de Goorsebaan 
werd ik door de heer Jurrius sr. aangesproken over de onderhoudstoestand van het fietspad, komende 
vanuit de Goorloopzone. 
De actie van de heer Jurrius sr. was mede ingegeven omdat ondergetekende in het verleden ook met 
succes het “verbreden van de asfalt B-weg vanaf de Kanaaldijk / Goorsebaan”, vanuit zijn politieke insteek, 
had opgepikt.  
Volgens info van dhr. Jurrius wordt van passerende fietsers, die het Rondje Helmond volgen, teveel en te 
vaak het signaal gehoord dat het “wegdek” (halfverharding) aansluitend op de asfalt van de Goorsebaan met 
name voor fietsers, zeer slecht is.  
Stoffig in droge perioden en modderig in natte perioden! 
Een oplossing door bijv. een geasfalteerd fietspad als (onder)deel van de totale halfverharding, zou zeker dit 
deel van het “Rondje Helmond”, in positieve zin doen verbeteren. 
De vragen die kunnen worden gesteld zijn; 

1) is het college bereid om met deze serieus geuite opmerking aan de slag te gaan? 
2) zo nee, waarom niet? 
3) zo ja, binnen afzienbare tijd met voorstellen te komen om een geasfalteerd fietsgedeelte als 

onderdeel van de totale halfverharding van de Goorsebaan aansluitend op het geasfalteerde 
weggedeelte, te realiseren e.e.a. binnen de bestaande budgetten POW.   

 
In afwachting van uw reactie 
 
Fractie SDOH-D66-Helmondse Belangen 
namens deze 
Fractievoorzitter Berry Smits 
 
c.c. ; griffier 
         media 
 
Antwoord college van burgemeester en wethouders: 
Naar aanleiding van uw bovengenoemde brief, delen wij u het volgende mede. 
 
De Goorsebaan is niet exclusief voor fietsers, naast fietsers rijden er ook bijvoorbeeld landbouwvoertuigen 
over het pad die mede zorgen voor o.a. de kuilen in het pad. De gemeente heeft in het verleden eerder 
vragen gehad om de berijdbaarheid van het pad te verbeteren. Uiteraard vindt er ook regelmatig onderhoud 
plaats.   
Hoewel het fietspad is opgenomen in rondje Helmond wil dit niet automatisch zeggen dat dit een pad moet 
zijn dat uit asfalt moet bestaan. Ook de huidige halfverharding heeft in deze omgeving natuurlijk zijn charme.  
Asfalteren van het pad is vooralsnog niet aan de orde. Er is vooralsnog  vanaf  2014 geen geld meer 
beschikbaar voor extra fietsmaatregelen. Op dit moment kunnen en willen we dus niet elk onverhard fietspad 
gaan verharden. De nadruk ligt conform het fietsbeleidsplan “ Niet voor niets op de fiets “ op het verbeteren 
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en completeren van het primaire fietsnetwerk. Daarnaast loopt de Goorsebaan door een natuurgebied waar 
we niet te veel inbreuk op willen maken. 
 
Volledigheidshalve delen wij u mee dat het onderhoud van het asfaltgedeelte van de Goorsebaan in 2016 
gepland staat. 
 
Burgemeester en wethouders van Helmond 
de burgemeester    de secretaris 
mevr. P.J.M.G. Blanksma – van den Heuvel A.A.M. Marneffe RA 
 


